
 PROTOKÓŁ NR LXI/10
z Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie

z dnia 9 listopada 2010 r.

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 15.00.

Na ogólną ilość 15 radnych obecnych było 15 zgodnie z listą obecności stanowiącą
załącznik do niniejszego protokołu.

W sesji Rady udział wzięli:
- radni według załączonej listy obecności,
- Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin,
- Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin,
- Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin,
- Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin,
- Krzysztof Anyszka – Kierownik Ref. BPI,
- Marianna Sobierańska – Zastępca Kierownika Ref. OP,
- Zofia Pietrzak – Inspektor Ref. RGO,
- Waldemar Kardasz – Radca prawny,
- Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli wg załączonej listy obecności.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady - Pani Zofia Pilarska.

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Sekretarza i
Skarbnika Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów
Urzędu, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz wszystkie osoby przybyłe na
obrady Sesji.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do
podejmowania uchwał.

Do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia porządku obrad.

Za przyjęciem porządku obrad głosowało  - 14 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu:

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.
2. Zapytania i wolne wnioski.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2010 rok,
b) zmiany Uchwały Nr LIX/315/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 sierpnia 2010 r. w

sprawie    trybu     prac    nad     projektem     uchwały    budżetowej     oraz    rodzajów i
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu,

c) zbycia   1/18   udziału   w   nieruchomości   zabudowanej   w  trybie   przetargu   ustnego
nieograniczonego,

d) zbycia   7/16   udziału   w   nieruchomości   zabudowanej   w  trybie   przetargu   ustnego
nieograniczonego,
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e) określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej na zadanie związane ze
wspieraniem sportu dla klubów sportowych, działających na obszarze Gminy Żychlin,
niedziałających w celu osiągnięcia zysku, sposobu jej rozliczania oraz sposób kontroli
wykonywania zleconego zadania,

f) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin,
g) Programu   Współpracy   Gminy   Żychlin   z   organizacjami   pozarządowymi   i   innymi

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2011 rok,
h) zmieniająca Uchwałę Nr L/260/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia 2009 r.

w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
na  2010 rok",

i) uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i
urządzeń kanalizacyjnych",

j) zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie
ścieków,

k) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego,
l) określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości,
m) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2011 rok.

4. Rozpatrzenie wniosku  sołectwa Żabików w sprawie  przeznaczenia  środków funduszu
sołeckiego w 2011 r.

5. Przedstawienie   informacji   o   złożonych   oświadczeniach   majątkowych   przez
podmioty uprawnione do ich analizy.

6. Informacja dotycząca organizacji roku szkolnego 2010/2011  w placówkach oświatowo-
wychowawczych.

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Żychlin za rok szkolny 2009/2010.
8. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 16 września 2010 r. do 28

października 2010 r.
9. Odpowiedzi na zapytania.
10. Sprawy różne.
11. Przyjęcie Protokołu Nr LX/10 z dnia 28 września 2010 r.
12. Zakończenie obrad.

Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Roman Ambroziak – Sołtys Sołectwa Tretki – odrzucono wniosek jego sołectwa w
sprawie przeznaczenia środków z funduszu sołeckiego. Czy byłaby możliwość rozpatrzenia
wniosku sołectwa przez Radę?

Ewa Wypych – chciałaby uzyskać informację, jakie środki zostały pozyskane z zewnątrz, w
jakiej wysokości i z jakich źródeł?

Agnieszka Szałamacha – Sołtys Sołectwa Kruki – podziękowała za przywiezienie stołu do
świetlicy w Krukach.

Jan Kaczmarek – Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 w Żychlinie – nie szanuje się
osób niepełnosprawnych, brak miejsc dla samochodów dla osób niepełnosprawnych przy
cmentarzu.

Henryk Zajkowski – Sołtys Sołectwa Czesławów – podziękował za naprawę dachu i
wymianę okien w  świetlicy w Czesławowie. Problemem jest cały czas droga w Czesławowie,
która nie została naprawiona przez 4 lata, droga do Florianowa też wielokrotnie była
zgłaszana, należy załatać dziury.

Małgorzata Sobczak – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 1 w Żychlinie – zgłaszali
wniosek o oczyszczeniu rowu w ul. 1 Maja, drzewa i krzaki zostały wycięte, ale przepust nie
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został oczyszczony. Zapytała, czy jest jakiś termin zakończenia prac związanych z
oczyszczeniem tego przepustu?

Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2010 rok,

Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy – prosi o głosowanie nad nowym projektem uchwały,
który dziś został rozdany radnym.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2010
r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”, przy 1 „przeciw”) pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2010 rok.
Komisja Oświaty (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2010 rok.
Komisja Rolna (3 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2010 rok.
Komisja Rewizyjna (3 głosami „za” przy 2 „przeciw”) pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2010 rok.

Marek Jędrzejczak – zapytał, czy w prognozie długu jest uwzględniona kwota odsetek, czy
tylko raty spłat kredytów?

Emilia Rajewska – obsługa długów jest w wydatkach bieżących, w prognozie długów jest
tylko kwota spłat rat kredytów.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu
gminy na 2010 r.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2010 r.
głosowało -   9 radnych,
„przeciw” -   4 radnych,
„wstrzymało się” -   2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LXI/320/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

b) zmiany Uchwały Nr LIX/315/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 sierpnia
2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz
rodzajów i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących
projektowi budżetu,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIX/315/10
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 sierpnia 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem
uchwały budżetowej oraz rodzajów i szczegółowości materiałów informacyjnych
towarzyszących projektowi budżetu.
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OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr LIX/315/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 sierpnia 2010 r. w sprawie
trybu     prac    nad     projektem     uchwały    budżetowej     oraz    rodzajów i szczegółowości
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.
Komisja Oświaty (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr LIX/315/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 sierpnia 2010 r. w sprawie
trybu     prac    nad     projektem     uchwały    budżetowej     oraz    rodzajów i szczegółowości
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr LIX/315/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 sierpnia 2010 r. w sprawie
trybu     prac    nad     projektem     uchwały    budżetowej     oraz    rodzajów i szczegółowości
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.
Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIX/315/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25
sierpnia 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz rodzajów i
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały
Nr LIX/315/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 sierpnia 2010 r. w sprawie trybu prac nad
projektem uchwały budżetowej oraz rodzajów i szczegółowości materiałów informacyjnych
towarzyszących projektowi budżetu.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIX/315/10 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 25 sierpnia 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej
oraz rodzajów i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu
głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LXI/321/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

c) zbycia   1/18   udziału   w   nieruchomości   zabudowanej   w  trybie
przetargu   ustnego nieograniczonego,

Przewodnicząca Rady odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  zbycia    1/18    udziału    w
nieruchomości   zabudowanej   w  trybie   przetargu   ustnego nieograniczonego.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zbycia   1/18   udziału   w   nieruchomości   zabudowanej   w  trybie   przetargu   ustnego
nieograniczonego.
Komisja Rozwoju (2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie w
sprawie zbycia 1/18 udziału w nieruchomości   zabudowanej   w  trybie   przetargu   ustnego
nieograniczonego.
Komisja Oświaty (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie w
sprawie zbycia 1/18 udziału w nieruchomości   zabudowanej   w  trybie   przetargu   ustnego
nieograniczonego.
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Komisja Rewizyjna w sprawie projektu uchwały dotyczącego zbycia 1/18 udziału w
nieruchomości   zabudowanej   w  trybie   przetargu   ustnego nieograniczonego wypowie się
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zbycia   1/18
udziału   w   nieruchomości   zabudowanej   w  trybie   przetargu   ustnego nieograniczonego.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zbycia   1/18   udziału   w   nieruchomości
zabudowanej   w  trybie   przetargu   ustnego nieograniczonego
głosowało -  13 radnych,
„przeciw” -    0 radnych,
„wstrzymało się” -    2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LXI/322/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

d) zbycia   7/16   udziału   w   nieruchomości   zabudowanej   w  trybie
przetargu   ustnego nieograniczonego,

Przewodnicząca Rady odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  zbycia    7/16    udziału    w
nieruchomości   zabudowanej   w  trybie   przetargu   ustnego nieograniczonego.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rolna (4 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie zbycia   7/16   udziału   w   nieruchomości   zabudowanej   w  trybie
przetargu   ustnego nieograniczonego.
Komisja Rozwoju (2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zbycia 7/16 udziału w   nieruchomości   zabudowanej   w  trybie   przetargu   ustnego
nieograniczonego.
Komisja Oświaty (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zbycia 7/16 udziału w   nieruchomości   zabudowanej   w  trybie   przetargu   ustnego
nieograniczonego.
Komisja Rewizyjna w sprawie projektu uchwały dotyczącego zbycia 7/16 udziału w
nieruchomości   zabudowanej   w  trybie   przetargu   ustnego nieograniczonego wypowie się
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zbycia   7/16
udziału   w   nieruchomości   zabudowanej   w  trybie   przetargu   ustnego nieograniczonego.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zbycia   7/16   udziału   w   nieruchomości
zabudowanej   w  trybie   przetargu   ustnego nieograniczonego
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LXI/323/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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e) określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej na zadanie
związane ze wspieraniem sportu dla klubów sportowych, działających na
obszarze Gminy Żychlin, niedziałających w celu osiągnięcia zysku, sposobu
jej rozliczania oraz sposób kontroli wykonywania zleconego zadania,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o
udzielenie dotacji celowej na zadanie związane ze wspieraniem sportu dla klubów sportowych,
działających na obszarze Gminy Żychlin, niedziałających w celu osiągnięcia zysku, sposobu jej
rozliczania oraz sposób kontroli wykonywania zleconego zadania.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Oświaty (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej na
zadanie związane ze wspieraniem sportu dla klubów sportowych, działających na obszarze
Gminy Żychlin, niedziałających w celu osiągnięcia zysku, sposobu jej rozliczania oraz sposób
kontroli wykonywania zleconego zadania.
Komisja Rozwoju (1 głosem „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej na
zadanie związane ze wspieraniem sportu dla klubów sportowych, działających na obszarze
Gminy Żychlin, niedziałających w celu osiągnięcia zysku, sposobu jej rozliczania oraz sposób
kontroli wykonywania zleconego zadania.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej na zadanie związane ze
wspieraniem sportu dla klubów sportowych, działających na obszarze Gminy Żychlin,
niedziałających w celu osiągnięcia zysku, sposobu jej rozliczania oraz sposób kontroli
wykonywania zleconego zadania.
Komisja Rewizyjna w sprawie powyższego projektu uchwały wypowie się indywidualnie
na Sesji Rady w drodze głosowania.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Od godz. 10:50 obecnych 14 radnych – nieobecny radny Józef Kowalski.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie określenia trybu
postępowania o udzielenie dotacji celowej na zadanie związane ze wspieraniem sportu dla
klubów sportowych, działających na obszarze Gminy Żychlin, niedziałających w celu
osiągnięcia zysku, sposobu jej rozliczania oraz sposób kontroli wykonywania zleconego
zadania.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji
celowej na zadanie związane ze wspieraniem sportu dla klubów sportowych, działających na
obszarze Gminy Żychlin, niedziałających w celu osiągnięcia zysku, sposobu jej rozliczania
oraz sposób kontroli wykonywania zleconego zadania głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LXI/324/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

f) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy
Żychlin,



7

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin.

Od godz. 10:50 obecnych 15 radnych – na salę obrad wrócił radny Józef Kowalski.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i
porządku na terenie Gminy Żychlin.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin.
Komisja Oświaty (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie
Gminy Żychlin.
Komisja Rewizyjna (2 głosami „za”, przy 2 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) nie zajęła
stanowiska dotyczącego projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania
czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin.
Członkowie Komisji w sprawie powyższej uchwały wypowiedzą się indywidualnie na Sesji
Rady w drodze głosowania.

Marek Jędrzejczak – w projekcie uchwały nie ma zapisu o obowiązku podłączenia się do
kanalizacji. Wiele mówi się również o segregacji, a u nas segregacji w ogóle nie ma. Zapytał,
jak będzie wyglądało egzekwowanie tej uchwały. Wiele obowiązków zrzuca się na właścicieli
nieruchomości.

Grzegorz Ambroziak – nasza uchwała jest regulacją, będzie funkcjonowała od nowego roku
razem z ustawą. Na wywóz odpadów będzie ogłoszony przetarg. Państwo rozwiązuje
problem odpadów w ten sposób, że według nowej ustawy każdy będzie musiał zapłacić 18 zł
od osoby za wywóz śmieci.

Robert Stasiak – zapytał, czy ta uchwała była konsultowana z mieszkańcami?

Grzegorz Ambroziak – konsultacji z mieszkańcami w tej sprawie nie było, gdyż nie ma
takiego obowiązku prawnego.

Marek Jędrzejczak – skoro nowe przepisy wejdą od nowego roku, zapytał, czy nie
powinniśmy poczekać, aż wejdzie nowa ustawa i wtedy podjąć uchwałę o regulaminie.

Waldemar Kardasz – radni powinni głosować tę uchwałę, gdyby od nowego roku weszła
zmiana przepisów, która wymagałaby zmiany tegoż regulaminu, zostanie przygotowana
uchwała zmieniająca regulamin.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie przyjęcia
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości
i porządku na terenie Gminy Żychlin głosowało -  9 radnych,
„przeciw” -  3 radnych,
„wstrzymało się” -  3 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LXI/325/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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g) Programu Współpracy  Gminy  Żychlin  z  organizacjami  pozarządowymi
i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na
2011 rok,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie Programu   Współpracy   Gminy
Żychlin   z   organizacjami   pozarządowymi   i   innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego na 2011 rok.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Oświaty (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
Programu Współpracy Gminy Żychlin z   organizacjami   pozarządowymi   i   innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2011 rok.
Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami
pozarządowymi   i   innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2011
rok.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
Programu   Współpracy   Gminy   Żychlin   z   organizacjami   pozarządowymi   i   innymi
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2011 rok.
Komisja Rewizyjna (2 głosami „za” przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Żychlin z
organizacjami   pozarządowymi   i   innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na 2011 rok.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie Programu
Współpracy   Gminy   Żychlin   z   organizacjami   pozarządowymi   i   innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2011 rok.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Żychlin z
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na 2011 rok głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   3 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LXI/326/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

h) zmieniająca Uchwałę Nr L/260/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30
grudnia 2009 r. w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na  2010 rok",

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr
L/260/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie „Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na  2010 rok".

OPINIE KOMISJI:

Komisja Oświaty (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr L/260/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia
2009 r. w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
na  2010 rok".
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Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr L/260/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia
2009 r. w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
na  2010 rok".
Komisja Rolna (3 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr L/260/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia
2009 r. w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
na  2010 rok".
Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr
L/260/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie „Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na  2010 rok" wypowiedzą się
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania.

Od godz. 11.20 obecnych 14 radnych, nieobecny radny Mieczysław Studziński.

Robert Stasiak – podnosi się o 5.000 zł fundusz na działanie Komisji Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych, a zmniejsza się środki na świetlice  środowiskowe.

Jerzy Rosiński – jest duży problem z alkoholem na terenie Żychlina, dlatego też środki z
opłat za alkohol należy przeznaczać na kontrolę i walkę z alkoholizmem.

Robert Stasiak – o 5.000 zł przeznacza się na posiedzenia komisji, delegacje itp., a nie na
programy dla osób uzależnionych.

Józef Kowalski – diety komisji ustalane były w tamtym roku, prosi o wskazanie, gdzie mówi
się że są to środki na diety.

Jadwiga Melcher – praca komisji nie polega na dietach, nie wszyscy członkowie komisji
pobierają środki za wykonywanie kontroli w punktach ze sprzedażą alkoholu.

Halina Wiśniewska – punkt logopedyczny znajduje się przy Szkole Podstawowej Nr 1 i
obsługuje on wszystkie nasze placówki szkolne. Zamierza się dokonać zakupu sprzętu do
gabinetu logopedycznego, oraz zwiększyć środki dla grup samopomocowych, są to także
środki dla osób uzależnionych.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmieniająca
Uchwałę Nr L/260/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie
„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na  2010 rok".

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr L/260/09 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na  2010 rok" głosowało -  8 radnych,
„przeciw” -  2 radnych,
„wstrzymało się” -  4 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LXI/327/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

i) uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych",

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu
rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych".
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OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i
modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych".
Komisja Oświaty (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych".
Komisja Rolna (4 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych".
Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie projektu uchwały dotyczącego uchwalenia
„Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń
kanalizacyjnych" wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania.

Teresa Kubicka – kilka razy zwracała się o sprawdzanie hydrantów.

Od godz. 11.28 obecnych 15 radnych, wrócił radny Mieczysław Studziński.

Zbigniew Gałązka – poinformował, że na zebraniu strażackim poruszał ten temat, otrzymał
informację, że kilka razy w ciągu roku hydranty są przeglądane.

Marek Jabłoński – w Dobrzelinie są hydranty czynne, ale są one niszczone przez
mieszkańców.

Bogdan Głuszcz – od 15 lat hydranty nie były sprawdzane, wykaz na pewno tych hydrantów
jest, ale są one niesprawne.

Zbigniew Gałązka – poinformował, że plan wieloletni jest obowiązkowy do przedłożenia w
przypadku, gdy zakład planuje modernizację sieci wod-kan. Plan ten ma wpływ na taryfę, ale
jest on znikomy.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia
„Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń
kanalizacyjnych".

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i
modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych"
głosowało -  8 radnych,
„przeciw” -  5 radnych,
„wstrzymało się” -  2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LXI/328/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

j) zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe
odprowadzanie ścieków,

Przewodnicząca Rady – Pani Zofia Pilarska odczytała projekt uchwały w sprawie
zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (1 głosem „za”, przy 1 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”) nie zajęła
stanowiska dotyczącego projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.
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Komisja Rolna (2 głosami „przeciw” przy 1 „wstrzymującym się”) negatywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe
odprowadzanie ścieków.
Komisja Oświaty (1 głosem „za” przy 2 „wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe
odprowadzanie ścieków.
Komisja Rewizyjna (2 głosami „przeciw” przy 2 „wstrzymujących się”) negatywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia
taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków głosowało -   0 radnych,
„przeciw” - 13 radnych,
„wstrzymało się” -   2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada nie podjęła uchwały i ogłosiła przerwę.

Po przerwie.

Marek Jędrzejczak – zwrócił uwagę, że duża grupa odbiorców nie ma jak się podłączyć do
istniejącej kanalizacji.

Krzysztof Stefaniak – nie wiadomo, o ile rząd i Ministerstwo Finansów podniesie stawkę
podatku VAT, czy o 1 % czy podniesie diametralnie. W zależności od stawki VAT-u wzrośnie
nam cena woda, nie będzie to zależało od Rady.

k) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do
celów wymiaru podatku rolnego.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rolna wnioskuje o pozostawienie na poziomie 2010 r. ceny skupu żyta
przyjętego jako podstawę do celów wymiaru podatku rolnego tj. stawkę 31,25 zł za 1 q.
Komisja Rolna z powyższą propozycją (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.
Komisja Rozwoju wnioskuje o pozostawienie na poziomie 2010 r. ceny skupu żyta
przyjętego jako podstawę do celów wymiaru podatku rolnego tj. stawkę 31,25 zł za 1 q.
Komisja z powyższą propozycją (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.
Komisja Oświaty wnioskuje o pozostawienie na poziomie 2010 r. ceny skupu żyta
przyjętego jako podstawę do celów wymiaru podatku rolnego tj. stawkę 31,25 zł za 1 q.
Komisja Oświaty z powyższą propozycją (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.
Komisja Rewizyjna wnioskuje o pozostawienie na poziomie 2010 r. ceny skupu żyta
przyjętego jako podstawę do celów wymiaru podatku rolnego tj. stawkę 31,25 zł za 1 q.
Komisja Rewizyjna z powyższą propozycją (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.
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Przewodnicząca Rady - z opinii Komisji Rady wynika, że wszystkie Komisje chcą
pozostawić cenę żyta przyjętą do celów wymiaru podatku rolnego na poziomie 2010 r.,
Burmistrz natomiast proponuje podniesienie ceny żyta o 3%.
W związku z powyższym zaproponowała głosowanie stawek ceny żyta w sposób
wykluczający się.

Za ceną skupu żyta podniesioną o 3% tj. za kwotą 32,29 zł za 1 q zgodnie z propozycją
Burmistrza głosowało -   0 radnych,
Za pozostawieniem ceny skupu żyta na poziomie 2010 r. tj. za kwotą 31,35  zł za  1  q
głosowało - 14 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła cenę skupu żyta w wysokości 31,35 zł
za  1  q i przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do
celów wymiaru podatku rolnego.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru
podatku rolnego  głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LXI/329/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

l) określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych
stawek podatku od nieruchomości.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”) wnioskuje o pozostawienie wszystkich stawek podatku
od nieruchomości na poziomie 2010 r.
Z powyższymi stawkami Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości.
Komisja Rolna (3 głosami „za”) wnioskuje o pozostawienie wszystkich stawek podatku od
nieruchomości na poziomie 2010 r.
Z powyższymi stawkami Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości.
Komisja Oświaty (3 głosami „za”) wnioskuje o pozostawienie wszystkich stawek podatku
od nieruchomości na poziomie 2010 r.
Z powyższymi stawkami Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) wnioskuje o pozostawienie wszystkich stawek podatku
od nieruchomości na poziomie 2010 r.
Z powyższymi stawkami Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady - mamy dwie propozycje wysokości stawek podatku od
nieruchomości:

- Burmistrza Gminy z 3% wzrostem w stosunku do stawek roku 2010,
- Komisji Rady – pozostawienie stawek na poziomie roku 2010.
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W związku z powyższym zaproponowała głosowanie wszystkich stawek podatku od
nieruchomości w sposób wykluczający się.

Za propozycją Burmistrza z 3% wzrostem w stosunku do stawek podatku od nieruchomości z
2010 r. głosowało -   0 radnych,
Za pozostawieniem stawek podatku od nieruchomości na poziomie 2010 r., zgodnie z
propozycją Komisji głosowało - 14 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła stawki podatku od nieruchomości na
poziomie 2010 r., odczytała projekt uchwały z przyjętymi stawkami i przystąpiła do podjęcia
projektu uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od
nieruchomości głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LXI/330/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

m) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2011
rok.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek
podatku od środków transportowych na 2011 rok.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”) wnioskuje o pozostawienie wszystkich stawek podatku
od środków transportowych na poziomie 2010 r.
Z powyższymi stawkami Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2011 rok.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) wnioskuje o pozostawienie wszystkich stawek podatku od
środków transportowych na poziomie 2010 r.
Z powyższymi stawkami Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2011 rok.
Komisja Oświaty (3 głosami „za”) wnioskuje o pozostawienie wszystkich stawek podatku
od środków transportowych na poziomie 2010 r.
Z powyższymi stawkami Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2011 rok.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) wnioskuje o pozostawienie wszystkich stawek podatku
od środków transportowych na poziomie 2010 r.
Z powyższymi stawkami Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2011 rok.

Od godz. 12.45 obecnych 13 radnych, nieobecny radny Marek Jędrzejczak i radny Robert
Stasiak.

Emilia Rajewska - Skarbnik Gminy Żychlin poinformowała, że stawki podatku od środków
transportowych pozostaną na poziomie 2010 r. Gdyby okazało się, że będą stawki których
wysokość przyjęta uchwałą rady na 2010 rok jest niższa od minimalnych stawek, zgodnie z
ustawą na 2011 rok, zostaną one podniesione do minimalnych stawek określonych ustawą.
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Przewodnicząca Rady - z opinii Komisji Rady wynika, że wszystkie Komisje chcą
pozostawić stawki podatku od środków transportowych na poziomie 2010 r., natomiast
Burmistrz proponuje podniesienie stawek o 3%. W związku z powyższym zaproponowała
głosowanie wszystkich stawek podatku od środków transportowych w sposób wykluczający
się.

Za przyjęciem stawek podatku od środków transportowych z 3% wzrostem w stosunku do
roku 2010 zgodnie z propozycja Burmistrza Gminy głosowało -   0 radnych,
Za przyjęciem stawek podatku od środków transportowych na poziomie roku 2010 zgodnie z
propozycją Komisji Rady głosowało - 12 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła stawki podatku od środków
transportowych na poziomie 2010 r.

Od godz. 12.50 obecnych 15 radnych, na salę powrócili radni Marek Jędrzejczak i Robert
Stasiak.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie określenia
wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2011 rok.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków
transportowych na 2011 rok głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LXI/331/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 4. Rozpatrzenie wniosku  sołectwa Żabików w sprawie  przeznaczenia  środków
funduszu sołeckiego w 2011 r.

Od godz. 12.52 obecnych 13 radnych, nieobecni radny Roman Ostasz i Krzysztof Stefaniak.

Przewodnicząca Rady – radni otrzymali wniosek sołectwa Żabików dotyczący
przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na 2011 r., który został odrzucony przez
Burmistrza Gminy Żychlin.
Zgodnie z art. 4 ust. 5 ustawy z dnia 20 lutego 2009 r. o funduszu sołeckim, sołtys w terminie
7 dni może podtrzymać swój wniosek, kierując go do rady, za pośrednictwem burmistrza, co
też uczyniła Sołtys Sołectwa Żabików.
Zgodnie z art. 4 ust. 6 wymienionej ustawy, rada gminy, wniosek sołectwa odrzucony przez
Burmistrza, rozpatruje w terminie 30 dni od dnia jego otrzymania.
W związku z powyższym poprosiła radnych o rozpatrzenie wniosku.

Za przyjęciem wniosku sołectwa Żabików w sprawie przeznaczenia środków funduszu
sołeckiego na 2011 r. głosowało - 6 radnych,
„przeciw” - 1 radny,
„wstrzymało się” - 6 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku sołectwa Żabików przez Radę.

Do p-tu 5. Przedstawienie   informacji   o   złożonych   oświadczeniach   majątkowych
przez   podmioty uprawnione do ich analizy.
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Do informacji   o   złożonych   oświadczeniach   majątkowych   przez   podmioty uprawnione do
ich analizy nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie do wiadomości w/w informacji.

Informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych stanowią załączniki do protokołu.

Do p-tu 6. Informacja dotycząca organizacji roku szkolnego 2010/2011  w placówkach
oświatowo-wychowawczych.

Do informacji dotyczącej organizacji roku szkolnego 2010/2011 w placówkach oświatowo-
wychowawczych  nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie do wiadomości w/w informacji.

Informacja ta stanowi załącznik do protokołu.

Do p-tu 7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Żychlin za rok szkolny
2009/2010.

Do informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Żychlin za rok szkolny 2009/2010
nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie do wiadomości w/w informacji.

Informacja ta stanowi załącznik do protokołu.

Do p-tu 8. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 16 września 2010
r. do 28 października 2010 r.

Do sprawozdania z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 16 września 2010 r. do 28
października 2010 r. nie zgłoszono żadnych uwag.

Jacek Laska – zarządzeniem nr 124/10 z dnia 26 października 2010 r. powołano komisję do
odbioru końcowego robót inwestycji „Rewitalizacja Starówki Miejskiej”. Zapytał, czy
inwestycja ta została zakończona?

Grzegorz Ambroziak – prace odbiorowe zostały rozpoczęte, ale ze względu na pewne
niedociągnięcia odbioru inwestycji nie dokonano, wezwano wykonawcę do usunięcia
nieprawidłowości.

Jacek Laska – zapytał, w jakim czasie mają być usunięte niedociągnięcia tej inwestycji?

Zbigniew Gałązka – na wykonanie poprawek firma ma 7 dni.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła do wiadomości sprawozdanie z pracy
Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 16 września 2010 r. do 28 października 2010 r.

Sprawozdanie to stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Do p-tu 9. Odpowiedzi na zapytania.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – udzielił odpowiedzi na zapytania:
- środki unijne i środki zewnętrzne pozyskane przez gminę: wykonano16 inwestycji ze

środków zewnętrznych, z czego 13 zadań ze środków unijnych. Ogółem pozyskano
rozliczonych środków na kwotę 3.059.589,96 zł, poza kanalizacją w ul. 1 Maja i we wsi
Pasieka. Środki te były na takie zadania jak: modernizacja świetlicy w Drzewoszkach,
utworzenie obiektu rekreacyjno-sportowego, Programy „Aktywni na wsi”, „Uczmy się i
twórzmy na nowo”, akcja Lato, Program „Pokaż co potrafisz” - źródła z WFOŚiGW i z
Ministerstwa Sportu; dofinansowanie w 50% do budowy boiska wielofunkcyjnego i
budowy boiska sportowego przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym i budowy placu zabaw
przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym. Na dzień dzisiejszy pozytywnie zweryfikowany
został wniosek o solary i na termomodernizację obiektów,

- miejsce dla osób niepełnosprawnych przy cmentarzu – jeżeli miejsce parkingowe dla
osób niepełnosprawnych przy cmentarzu było zablokowane to tylko przez kogoś, kto tam
handlował, Urząd nie wydawał żadnych decyzji w tym zakresie,

- remont drogi gminnej w Czesławowie – w tym roku droga gminna w Czesławowie nie
została naprawiona, remont tej drogi jest w planach,

- czyszczenie rowów przy drodze powiatowej – co do terminu zakończenia prac przy
drodze powiatowej w ul. 1 Maja musi sprawdzić, jaki jest przewidywany termin ich
zakończenia.

Waldemar Bartochowski – remont drogi w Czesławowie - 300 m drogi powiatowej w
Czesławowie jest do załatania, starał się już od dłuższego czasu o jej wykonanie, osoby
odpowiedzialne za drogownictwo tj. Dyrektor i Członek Zarządu cały czas obiecują
wykonanie remontu tejże drogi,
- wniosek sołectwa Tretki – niestety termin 7 dni do odwołania się od decyzji Burmistrza

dla Sołectwa Tretki minął. Na rok 2011 nic już nie ma można zrobić w tym zakresie.
Przypuszcza, że gdyby odwołanie zostało złożone w ustawowym terminie, na pewno Rada
przychyliłaby się do wniosku sołectwa, tak jak było w przypadku Żabikowa.

Roman Ambroziak – poinformował, że ujęcie wody dla sołectwa jest bardzo potrzebne,
mieszkańcy sołectwa chcieli to zrobić w ramach funduszu sołeckiego.

Robert Stasiak – ma zestawienie obiektywnego pisma „Rzeczypospolitej”, że miasto Żychlin
uzyskało 376 zł na 1 osobę środków unijnych, a miasto Krośniewice 2.304 zł, co dało 20 mln
zł pozyskanych wyłącznie w roku 2007.

Grzegorz Ambroziak – poinformował, jakie inwestycje poczyniły Krośniewice w celu
uzyskania środków unijnych, np. budowa nowego gimnazjum ponad 7 mln zł. Nasza gmina
nie potrzebuje budowy gimnazjum, największe inwestycje, które powinny być realizowane w
latach następnych to odnowa substancji mieszkaniowej w gminie.

Ewa Wypych – zapytała, jaka jest kwota zaciągniętych przez gminę kredytów?

Grzegorz Ambroziak – poziom zadłużenia gminy dojdzie do 30%, 7.600.000 zł, poziom
ustawowy to jest 60%, zadłużenie Gostynina i Łowicza to około 35-42%, gmina Krośniewice
ma 48% zadłużenia.

Do p-tu 10. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady odczytała pisma, jakie wpłynęły do Rady Miejskiej w Żychlinie:
- wpłynęło do niej pismo pracowników ZGK w sprawie podwyżek w 2009 r. i 2010 r.,
- odpowiedź Starostwa Powiatowego w Kutnie w sprawie prac na drogach powiatowych,
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-  przed sesją  Rady otrzymała pismo z Wydziału Prawnego Wojewody Łódzkiego w sprawie
skargi p. Krzysztofa Graski w sprawie opłaty planistycznej, nie widzi możliwości załatwienia
tej sprawy, gdyż kadencja tej Rady się już kończy.

Agnieszka Szałamacha – Sołtys Sołectwa Kruki – zapytała o zajęcia logopedyczne dla
dzieci, nie wiedziała, że takie zajęcia odbywają się w Szkole Podstawowej Nr 1.

Małgorzata Jaskuła – zarówno ona, jak i dzieci ze Szkoły w Orątkach skorzystałyby z zajęć
logopedycznych. Zatrudnia logopedę i musi płacić za zajęcia logopedyczne dla swoich
uczniów.

Halina Wiśniewska – pani Dyrektor wiedziała o tym, że taki Punkt Logopedyczny istnieje i
rodzice dzieci z Orątek też tym wiedzą.
Dzieci z Orątek są tak samo traktowane jak inne dzieci, też są dowożone, otrzymują
nagrody, tak i dzieci z innych szkół, otrzymują zaproszenie udziału w różnego rodzaju
konkursach, przeglądach itp.

Małgorzata Jaskuła – zapytała tylko dlatego o zajęcia logopedyczne, gdyż Pani Kierownik
wymieniła placówki, które będą korzystały z tego punktu w ramach środków, jakie zostaną
przekazane na doposażenie Punktu Logopedycznego, a nie było wśród nich Szkoły w
Orątkach.

Halina Wiśniewska – wymieniła placówki, które na dzień dzisiejszy korzystają z tego
punktu, a nie placówki, dla których będzie zakupiony sprzęt.

Do p-tu 11. Przyjęcie Protokołu Nr LX/10 z dnia 28 września 2010 r.

Do powyższego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu.

Za przyjęciem Protokołu Nr LX/10 z dnia 28 września 2010 r.
głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do p-tu 12. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim zebranym za udział w Sesji Rady.

Zamknęła LXI ostatnią Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie kadencji 2006-2010.

Protokolant: Przewodnicząca Rady

M. Charążka /-/ Zofia Pilarska
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